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Dr. Szili Katali n
az Országgyű lés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony !

„Szem előtt tartják Békés megye érdekeit?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kákosy Csaba gazdasági és közlekedési miniszterhez . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Békés megye ellen és érdekei ellen szól — ezért nem érthetek egyet — a vasúti mellékvonalak
megszüntetése előkészítésének és megvalósítása tervezett módjával .

Tekintettel a települési önkormányzatok gazdasági helyzetére, elmondható, hogy azok
jelenleg nincsenek abban a szakmai, pénzügyi helyzetben, hogy felel ősséggel nyilatkozni
tudjanak a térségi vasútvonallá minősítés kezdeményezéséről, ezért javaslom a tervezett
intézkedések elhalasztását .

Javasolom a tervezett hálózatracionalizálásnak, a térségi vasutak létrehozásának, és a
hátrányos következmények elkerüléséhez szükséges intézkedéseknek az önkormányzato k
bevonásával történő komplex szemléletű, valamennyi érintett ágazatra és szakterületre
kiterjedő , a területfejlesztési szempontokat figyelembe vevő alapos előkészítését, társadalmi -
gazdasági hatásvizsgálatát .

Meg kell vizsgálni, hogyan lehet az esetleg megszüntetésre kerül ő mellékvonali vasúti
személyforgalom közútra terelését megoldani úgy, hogy az ne az egyéni közlekedé s
kényszerét jelentse a lakosság számára, hanem arra megfelel ő minőségű közösségi
közlekedési közszolgáltatás keretében kerüljön sor, továbbá azt is, hogy milye n
következményekkel járhat a határon átnyúló vasúti kapcsolatokra, a térség gazdaság i
fejlődését célzó befektetői tervekre, projektekre, a foglalkoztatásra, a közúti forgalo m
növekedésére .

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2008 . március 17.

Tisztelettel :
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